
 

ZÁPIS Z KOMISE KULTURY A ZAHRANIČNÍ SPOLUPRÁCE 

 

Číslo jednání:    1/2025 

Datum jednání:  7.5.2025 

Předseda:      MgA. J. Weberschinke 

Členové:  P. Ciboch,  BcA. J. Philipp,  R. Beránková, DiS.,  

    D. Fiala, Mgr. P. Růžička, DiS. MBA 

Hosté:       Mgr. L. Stýblo, Mgr. A. Hrudková, A. Moudrá, DiS.                                                                                                       

Omluveni:      /                                                                                                                                                                                                                          

Nepřítomen:     / 

Zapisovatel:     J. Keilová 

 

 

bod č. 1 – Přivítání členů komise, ověření usnášeníschopnosti a představení hostů se ujal pan 

                 předseda KKZS Weberschinke. Přivítal pana radního Mgr. L. Stýbla, seznámil členy   

    komise  s vedoucí Odboru školství, kultury a volnočasových aktivit paní Mgr. Annou 

    Hrudkovou a referentkou odboru Anežkou Moudrou, zdůraznil budoucí užší 

    spolupráci s OŠKVA. V diskuzi byla představena náplň a cíle nově vzniklého odboru 

    a krátké zhodnocení právě proběhlé akce „Čarodějnice“. 

    Pan radní Stýblo ocenil aktivitu, kompetence i nápady úředníků OŠKVA. 

  

                        

bod č. 2 - Projednání žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 –  

                 Klub historických vozidel HP 

Pan předseda uvedl podanou žádost, zmínil skutečnost, že akce přitahuje velkou 

pozornost veřejnosti, a to jak hornopočernických občanů, tak i přespolních. Na 

druhou stranu zmínil, že žádost je v podstatě identická s minulým rokem, postrádá 

inovaci, nové nápady. V diskuzi se shodli členové KKZS na tom, že žádost by měla být 

podrobněji rozepsána, doplněna o závěrečnou zprávu, p. Fiala doplnil, že akce se 

rozvíjí, přibývají členové, patří mezi největší v Praze. 

Členové komise se v diskuzi vyjádřili k přeložené žádosti, shledali, že projekt nabízí 

volnočasovou, uměleckou i vzdělávací činnost dětem od 3 let do 18 let, jedná se o 

projekt již tradiční, postrádali ale dostatečné zpracování žádosti. Pan Philipp zmínil, 

že pokud organizace žádá o poskytnutí veřejných prostředků, měla by dodat takové 

informace, aby bylo jasné na co budou jednotlivé položky určeny, žádost by měla být 

lépe připravena. 

Zdůvodnění: Projekt je v Horních Počernicích již tradiční a městskou část 

reprezentuje a zviditelňuje, žádost by měla být lépe zpracována, doplněna o 

závěrečnou zprávu, počty návštěvníků, fota apod. 

Návrh usnesení: Komise KKZS doporučuje RMČ Praha 20 schválení dotace Klub 

historických vozidel HP v plné výši za podmínky, že žadatel dodá podrobnější 

zpracování projektu obsahující závěrečnou zprávu. 

- Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 1 

 

 

 



bod č. 3 - Projednání žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 –  

                 Creative Space for You, z.s. 

Žádost představil pan předseda Weberschinke, uvedl, že organizace zahrnuje dvě 

skupiny Pivandr a Divadlo SEM. V ČR má aktuálně otevřených 5 kroužků, které se 

zaměřují na muzikály pro děti. 

Zdůvodnění: ani jeden z kroužků není organizován v Horních Počernicích, akce 

z pohledu komise není určena pro občany Horních Počernic, ale primárně pro 

rodinné účastníky účinkujících. 

Návrh usnesení: Komise KKZS nedoporučuje RMČ Praha 20 schválení dotace pro 

organizaci Creative Space for You, z.s. 

- Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

bod č. 4 - Projednání žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 – 

     Divadelní spolek Horních Počernic 

Paní R. Beránková, která měla připravenou prezentaci žádosti uvedla, že spolek je 

velkým kulturním přínosem pro Horní Počernice tzv. „vlajkovou lodí“, tvoří jej devět 

divadelních skupin, z toho pět dětských a mládežnických skupin. Široké veřejnosti 

představuje různé druhy jevištních žánrů. Během roku probíhají premiéry a připravují 

se představení na další sezónu.  

Zdůvodnění: Členové komise ocenili přehledné a podrobné zpracování žádosti a 

rozpočtu a shodli se na tom, že činnost Divadelního spolku HP, který letos žádá o nižší 

částku, je smysluplná a pro kulturnost Horních Počernic klíčová. 

Návrh usnesení: Komise KKZS doporučuje Radě MČ Praha 20 schválení dotace pro 

Divadelní spolek Horních Počernic v plné výši. 

- Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

bod č. 5 - Projednání žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 –  

                 Nadační fond Dům umění 

Také žádost o dotaci pro Nadační fond Dům umění prezentovala paní R. Beránková. 

Uvedla, že zaměřením Nadačního fondu je podpora současného výtvarného umění u 

dětí, mládeže a začínajících výtvarníků. Činnost je určena široké veřejnosti, kdy kurzy 

jsou zaštítěny odborníky. V žádosti však postrádala v jakých termínech kurzy probíhají,  

jak je nastavena spoluúčast účastníků i počty zájemců o kurzy i upřesnění názvů 

jednotlivých kurzů. V diskuzi pan Fiala uvedl, že žádost představuje celoroční provoz 

pro tři základní bloky o 10ti lekcích pro cca 10 účastníků. Zkušebně budou otevřeny i 

dva prázdninové termíny tzv. „příměstské tábory“ pro děti od 6-10ti let a 11-15ti let. 

Kurzy jsou určeny pro děti Horních Počernic a spádové obce. 

Zdůvodnění: Po projednání žádosti se členové shodli, že projekt rozšiřuje nabídku 

volnočasových aktivit a pro městskou část je přínosem, ale schází bližší detailní vhled 

do nabízené aktivity, podrobný finanční rozpočet, který by měl být zpracován nad 

rámec grantové žádosti. Jedná se o doplnění finančního plánu, ekonomické rozvahy, 

také informace o příjmech a výdajích tak, aby mohla KKZS ve věci doporučení, či 

nedoporučení rozhodnout per rollam 28.5.2025. 

Návrh usnesení: Komise KKZS nedoporučuje Radě MČ Praha 20 schválení žádosti o 

dotaci – Nadační fond Dům umění, žádá doplnění žádosti o přehlednou nabídku 

aktivit, tj. názvy jednotlivých aktivit, jejich náplň i časový harmonogram, podrobný 

finanční rozpočet (včetně uvedení příjmů)  

 Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 1 

 



 

 

bod č. 6 - Projednání žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 –  

                 Římskokatolická farnost u kostela sv. Ludmily Praha – Chvaly – Hudební festival 

 Žádost představil pan  Mgr. P. Růžička, uvedl, že se jedná o již 12. ročník hudebního 

             festivalu a farnost žádá o dotaci pro čtyři koncerty, kdy tři proběhnou v kostele sv. 

             Ludmily na Chvalech a jeden komorní koncert na Chvalském zámku. 

             Po diskuzi se členové KKZS shodli, že i 12. ročník hudebního festivalu je pro městskou 

             část vítanou akcí, avšak žádost přehledně a podrobně nepopisuje jak bude akce 

             probíhat a jak bude financována. 

Zdůvodnění: Jedná se o již tradiční akci, letos jde o 12. ročník v městské části Praha 20, 

který nabízí interprety profesionály (letos se festivalu zúčastní švédský varhaník). 

Koncerty, které jsou cenově dostupné pro občany Horních Počernic jsou na mimořádné   

úrovni. KKZS však požaduje doplnění žádosti o podrobnější informace: o jméno 

interpreta, program festivalu, zda všechny čtyři koncerty budou v produkci pozvaného 

hosta nebo bude vystupovat někdo další. Je třeba upřesnit jak bude hudební festival 

plánován a financován, aby členové KKZS mohli formou per rollam dne 28.5.2025 

rozhodnout o doporučení či nedoporučení dotace.  

Návrh usnesení: Komise KKZS nedoporučuje RMČ Praha 20 schválení dotace pro 

Římskokatolickou farnost u kostela sv. Ludmily Praha-Chvaly – Hudební festival u sv. 

Ludmily v Praze na Chvalech, žádá doplnění žádosti o program festivalu včetně jmen 

interpretů, podrobný finanční rozpočet festivalu (včetně uvedení předpokládaných 

příjmů) 

Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

 

bod č. 7 - Projednání žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 – 

     Mumraj z.s. – Akce pro rodiny v Horních Počernicích 

 Pan Mgr. Růžička, který žádost o dotaci prezentoval uvedl, že činnost organizace trvá 

             již od r. 2000, akce je určena pro širokou veřejnost a vytváří prostor především pro 

             kurzy a kroužky pro děti, semináře pro rodiče i se zajištěnou péčí o děti, školičku 

             nanečisto, ekoprogramy pro ZŠ a MŠ.  

Zdůvodnění: Mumraj se podílí na kulturním i komunitní životě v Horních Počernicích, 

spolupracuje s místními organizacemi, a to i díky zapojení dobrovolníků. Po diskuzi se 

členové komise shodli, že žádost je řádně připravena a plánované akce jsou přínosem 

pro aktivní hornopočernické občany, zvláště pro rodiny s dětmi. 

 Návrh usnesení:  Komise KKZS doporučuje Radě MČ Praha 20 schválení žádosti o 

dotaci – Mumraj, z.s. – Akce pro rodiny v Horních Počernicích v plné výši. 

- Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

  

 

bod č. 8 - Projednání žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 – 

     Mumraj z.s. – Vícegenerační ateliéry 

 Pan P. Ciboch, který si prezentaci žádosti připravil uvedl, že celý spolek je financován 

z darů a dotací od různých institucí.  Mumraj má velký záběr ve volnočasových 

aktivitách pro děti, dospělé, ale i seniory. Ve spolku pracuje 10 členů, lektorky a chůvy. 

V diskuzi byl navržen podnět pro RMČ týkající se vyhledání vhodnějších prostor pro 

dlouhodobě dobře fungující spolek. 



Zdůvodnění: Dotace bude použita na výtvarné aktivity a hudebně zaměřené aktivity. 

Předložená žádost je výborně a srozumitelně zpracována. 

 Návrh usnesení:  Komise KKZS doporučuje Radě MČ Praha 20 schválení žádosti o 

dotaci – Mumraj, z.s. – Vícegenerační ateliéry v plné výši. 

- Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

bod č. 9 - Projednání žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 – 

Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s. 

 Žádost o dotaci představil členům KKZS pan P. Ciboch, zmínil, že jako spolek působí 

             v naší městské části od r. 1991 a činnost dodnes nebyla přerušena Středisko Oheň je 

             dětská nezisková organizace financovaná z prostředků MŠMT a MČ Praha 20 a Vinoř. 

             Junák – český skaut, středisko Oheň HP je zaměřena na využití volného času dětí a 

             mládeže, patří sem zejména akce pro rodiče, kulturní aktivity, výlety, víkendové 

             výpravy a tábory. Činnost spolku pravidelně využívá přibližně 1000 osob m.č. Pracuje 

             zde 475 členů z toho 314 členů do 18ti let.                                                   

 Zdůvodnění: Žádost o dotaci je velmi dobře zpracovaná, poskytnuté finanční 

             prostředky budou použity na pořádání tradičních akcí – Počernické kuře, Masopustní 

             průvod a nové akce Listopadový ples a 1. ročník letního kina. Část rozpočtu zlepší 

finanční dostupnost pro děti ze znevýhodněných rodin. 

 Návrh usnesení:  Komise KKZS doporučuje Radě MČ Praha 20 schválení žádosti o 

dotaci – Junák – český skaut, středisko Oheň Horní Počernice, z.s. v plné výši. 

- Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 1 

 

 

bod č. 10 - Projednání žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 –  

                    SHM Klub Praha – Počernice, z.s. – V Počernicích není nuda 

 Žádost o dotaci představil členům pan BcA. J. Philipp. SHM má v m.č. 15ti letou tradici 

 v podobě spolku, nabízí smysluplné trávení volného času mladým lidem. Nabízí pět 

 kroužků, které se zaměřují na sportovní, kulturní, a tvořivé aktivity -  Táborová kytara 

 Spolčo pro mladší mládež, Spolčo pro starší mládež, Kapela, sportovní středy. Dále 

             jednorázové akce – Maškarní ples, Barevný den. Podílí se i na tradičních 

             hornopočernických akcích. 

 Zdůvodnění: Žádost o dotaci je velmi dobře zpracována, projekt prokazatelně 

podporuje rozvoj komunity v rámci Horních Počernic a nabízí nízkoprahovou možnost 

sociálního a kulturního vyžití mladých lid zejména z městské části. 

 Návrh usnesení:  Komise KKZS doporučuje Radě MČ Praha 20 schválení žádosti o 

dotaci – SHM Klub Praha - Počernice, z.s. v plné výši. 

- Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 1 

 

bod č. 11 - Projednání žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 –  

                    Rokytka, počernický dětský sbor, z.s. 

 Pan J. Philipp seznámil členy se žádostí o dotaci spolku Rokytka, počernický dětský sbor 

z.s. Uvedl, že Rokytka působí od r. 2016 z původních 15ti členů se rozrostla na 

umělecké těleso o cca 150 členů. Zaměřuje se na děti od 3 do 18ti let věku. Jednotlivé 

sbory vystupují na akcích v rámci m.č. a také na kulturních a podobných akcích v rámci 

Prahy. Spolek reprezentuje m.č. také na soutěžích a prokazatelně tak přispívá ke 

kulturnímu životu v Horních Počernicích a reprezentuje naši m.č. i navenek. 

Zdůvodnění: Žádost je zpracována velmi stručně, pro zjištění plánovaných aktivit je 

třeba čerpat z výroční zprávy za uplynulý rok. Rozpočet není zcela dostačující, chybí 

jasná struktura nákladů. S ohledem k výši žádané sumy a dlouholeté historii KKZS 



doporučuje pro příští období žádost více rozepsat a doplnit o jasnější struktury 

nákladů. 

Návrh usnesení: Komise KKZS doporučuje Radě MČ Praha 20 schválení žádosti o 

dotaci – Rokytka, počernický dětský sbor, z.s. v požadované výši. 

- Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

 

Komise dne 16.5.2025 vyzvala žadatele „Nadační fond Dům umění“ a žadatele 

„Římskokatolická farnost u kostela sv. Ludmily Praha – Chvaly“ o doplnění žádostí, viz návrh 

usnesení bod č. 5 a bod č. 6. 

 

Příští jednání KKZS se uskuteční formou per rollam 28.5.2025, kdy posoudí doplněné 

informace vyzvaných spolků.  

 

 

 

 

          MgA. Jiří Weberschinke, v.r. 

   předseda komise kultury a zahraniční spolupráce 

 

 

 

 


